
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE
DISTRICTE  MARÍTIM  EL DIA 18 DE DESEMBRE DE 2017

NÚM. i Classe de Sessió: 11/2018. Ordinària.

Dia i hora: 18/12/2017 19:00h

ASSISTENTS:

PRESIDENT

D. RAFAEL SIMÓ SANCHO Grup  Municipal  PSOE

VICEPRESIDENTA

DÑA. ALICIA BRANCAL MAS Grup Municipal COMPROMIS

VOCALS

REGIDORS

DÑA. CRISTINA GABARDA ORTIN Grup Municipal Ciudadanos

Veïns Designats pels Grups Polítics

D. LUIS CARLOS SOSA LUNA Grup Municipal  PP

DÑA EVA FORES CASTELL Grup Municipal CSeM

Representants d’Associacions de Veïns

D. JOSE CARLOS MAS AA.VV. MERIDIANO

Representants d’Associacions Sectorials

D. ANTONIA MIRALLES CUMBA A.C. UNIO MUSICAL DEL GRAU

 D. ANDRES J. CARRILLO VALLS A.C. AGRUPACION SCOUT

Representants AMPA’s

DÑA ALBA BELTRAN MIR AMPA CEIP «LA MARINA»

SECRETARI

D. ROMAN SIMO GOMEZ

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:  DÑA. LIDON RIBERA SORIANO (PSOE), D. CLEMENTE
MIRO PONS (AA.VV. EL PINAR) , SRA. TICA PALAU (AA.VV. EL FARO), Y D. LORENZO CUMBA
DE LA ROSA (COMPROMIS). 
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Orden del día. 

1er.- Aprovació si és procedent de l’acta  de la Junta de Districte Marítim celebrada el dia
27 de novembre de 2017.

 2n.- Instal·lació noves papereres

  3er.- Projecte Participatiu Panderola

  4t.- Informació Projecte Participatiu UE-15 i dissenys preliminars.

  5é.- Informació PGOU

  6é- Precs i Preguntes

En La Sala d’Actes de la Tinença Alcaldia del Grau de Castelló sent les  19:00 del dia 18
de desembre de 2017 sota la  presidència  de l’Exm. Senyor  Tinent  d’Alcalde,   Rafael  Simó
Sancho, es reunixen las/els sr@s mencionats/ades a fi de constituir sessió ordinària de la Junta
Municipal de Districte Marítim, comptant amb la meua assistència com a Secretari Delegat de la
Junta per a donar fe de l’acte.

Comprovat  el  quòrum d’assistència per  la Presidència es procedix  a iniciar  la sessió
passant a tractar els punts inclosos en l’orde del dia. 

1.- APROVACIÓ SI ÉS PROCEDENT De l’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE
DISTRICTE MARÍTIM CELEBRADA EL DIA  27 DE NOVEMBRE DE 2017

El Sr. President,  va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer a l’acta de
la sessió ordinària celebrada el passat 27 de novembre de 2017. 

No havent-hi cap objecció s’aprova  per unanimitat. 

2.- INSTAL·LACIÓ NOVES PAPERERES.

El Sr. President  va passar als presents còpies d’un pla on s’assenyalaven les mas de
40 papereres instal·lades recentment en el Districte Grau, la majoria en els veïns de l’Av. Serrano
Lloberas ( tal com es va sol·licitar en la passada Junta) i en la zona en re C/La Sardina i Av. Del
Port.

3.- PROJECTE PARTICIPATIU PARC PANDEROLA.

El  Sr.  President va començar  informant  els  membres de  la  Junta de  que dins dels
Projectes EDUSI hi ha una proposta consistent en la remodelació el Parc de la Panderola. Va
comentar era la intenció de l’equip de govern que la dita remodelació no es realitzara des d’un
despatx, sinó des del carrer, i que tots els graueros, grans i xicotets pogueren opinar i entre tots,
decidir  que  parc  volem.  Va  anunciar  que  s’anava  a  posar  en  marxa  un  projecte  participatiu
denominat  “La Panderola que tu vullgues en tres passos”, dins del paraigua de la Incitativa
Xarxa Oberta, Va explicar que la gent participaria a través d’un qüestionari molt senzill, que s’havia
editat en forma de llibret, amb fotografies, en la que la gent podrà triar el que vol conservar del
Parc, el que vol  rebutjar i  el que els agradaria que s’afegira .  Pas diversos exemplars del  dit
“llibret” als assistents per a li pogueren tirar-li una ullada i va comentar que l’endemà es faria la
presentació  en  premsa  i  que  el  termini  d’arreplega  de  qüestionaris  començaria  el  dia  20  de
desembre i finalitzaria el 31 de gener.

La totalitat dels presents va estar d’acord en què el parc necessitava una remodelació, encara que
van expressar  opinions  contraries  sobre  com hauria  de  fer-se.  Todos  estaban d'  acord  en  la
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necessitat que haguera mes “verd” i menys ciment, però les opinions sobre  la zona esportiva o
afegir zones d’aigua, eren en canvi dispars.

El  Sr.  President  que este  projecte era diferent  dels  anteriors  perquè era un  projecte
“presencial”,  en  el  sentit  que  no  es  realitzava  on  line,  sinó  que  era  mes personal,  omplir  el
qüestionari del teu puny i lletra.

4.- INFORMACIÓ PROJECTE PARTICIPATIU UE-15 I DISSENYS PRELIMINARS

El Sr. President va donar compte als presents de l’acord adoptat per Junta de Govern
un parell de setmanes arrere per mitjà del qual s’havia decidit denominar a la zona verda resultant
de la UE-15 com “Plaça o Parc Josefina López Sant Martín”, en honor a què fora la primera Tinent
d’Alcalde del Grau en democràcia. Va comentar que la iniciativa havia partit de l’Associació Aula
Debate, la qual ho va sol·licitar mitjàntánt  instància a l’Ajuntament,  el negociat d’obres va emetre
un informe favorable respecte d’això i posteriorment, el passat 20 de novembre la Regidor de
Cultura va emetre la Proposta de denominar la dita zona verda com Josefina López Sant Martín
atenent a la seua trajectòria personal i professional, vist l’informe emés pel Cap del Negociat de
Cultura i ratificat pel Cap de Secció de Servicis Socials i Culturals, per tot qual es va acordar
denominar la dita zona verda amb el mencionat nom.

La Sra. Gabarda va preguntar si per a zones ja urbanitzades en les que haguera carrers
o places sense nom hi havia algun procediment.

Van contestar el Sr. President i la Sra. Vicepresidenta que els veïns de la zona solien
sol·licitar un nom per mitjà d’instància i no solia haver-hi massa problemes per a complir amb les
seues peticions. El procediment era el mateix que s’havia detallat en el cas de la UE-15. Després
de la sol·licitud el Ngt d’Obres comprovava que la plaça existia i que no tenia  nom, emetia un
informe  favorable  i  després  era  el  Negociat  del  Cultura  el  responsable  d’emetre  un  informe
favorable o desfavorable sobre la denominació.

A continuació el Sr. President va sol·licitar als presents que s’acostaren i els va mostrar
unes recreacions infogràfiques que mostraven un pla de l’execució del  projecte on es podien
observar  les  distintes  zones  (jocs,  gimnàstica...etc)  que  havien  sigut  triades  en  el  projecte
participatiu i unes imatges fictícies de la plaça, ja construïda.

La majoria dels presents es van mostrar prou d’acord amb el resultat encara que quasi
tots pensaven que es podria afegir quelcom mas. Després de deliberar, van sol·licitar les millores
següents:

 Instal·lació de fonts

 Aparcabicis

 Que les zones de passeig asfaltades anessen mes estretes del que s’observava en
les imatges, perquè haguera mes “verd” i menys “ciment”.

 Un Rocòdrom

 Taules de Ping Pong

 Taules de jocs populars (parxís, escacs…)

 Servicis accessibles.

També van estar d’acord en què donada la proximitat del carril bici, era millor que no
haguera carril bici en la plaça i que la gent haguera d’anar caminant.

El Sr. President va assegurar que se li comunicarien les dites millores al responsable de
l’execució del projecte per a intentar incloure-les.

5.- INFORMACIO  PGOU

El  Sr. President  va informar els  presents que dijous que ve passava pel ple el PGOU
estructural, i que si s’aprovava, a partir de mitjan de gener s’obriria el procés d’exposició pública i
presentació d’al·legacions. Es podrà consultar de dilluns a divendres en el Grau – en la Tinença
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d’Alcaldia -  i a Castelló – Edifici Quatre Cantons - , de 09:00h a 19:00h ininterrompudament. Els
dissabtes de 09:00h a 14:00h també es podrà consultar en els llocs ja mencionats a més de en la
web, on estarà tota la documentació. En els mateixos llocs d’exposició es podran presentar les
al·legacions, ja que tant en horari de matí com de vesprada hi haurà un punt de registre preparat
exclusivament per a la dita tasca.

Va comentar als presents que en l’actualitat, la legislació obligava que es tramitaren dos
plans paral·lels:  el  PGOU estructural,  - en el  qual  es reflectia la idea de ciutat  en general  en
després de dividir-la en grans zones -, i el PGOU Detallat, - en el qual es reflectixen ja les normes
per a zones mes reduïdes - el qual segurament s’exposarà després de Magdalena -, i a partir d’ací
la  seua  redacció  i  aprovació  definitives  transcorrerien  paral·leles  per  a  ajuntar-se  –  segons
esperava  el  grup  de  govern  –  al  finalitzar  l’any,  després  de  la  qual  cosa  serien  remesos  a
Conselleria perquè ho ratificara.

Al ser preguntat pel Sr. Mes sobre el PGOU en Marjalería, el Sr. President va contestar
que la  intenció  de  l’equip de  govern  era  contindre  la  urbanització  al  mínim –  només podran
realitzar  noves construccions els situats en sòl urbà - i millorar les edificacions existents – dotant-
los de servicis - . Va dir que els avantatges del nou PGOU eren que tant si estaves en una situació
com en l’altra, a un cost menor del que es contemplava en el PGOU anterior, podies regularitzar ta
casa –  obtenint  la  Cèdula  d’Habitabilitat  -   i  aconseguir  uns  servicis  mínims –  clavegueram,
electricitat, i subministrament d’aigua potable - .

6.- PRECS I PREGUNTES

El Sr. Mas va preguntar perquè havien llevat la font del Parc Meridià, si anaven a canviar-
la o a reparar-la per algun desperfecte.

El  Sr. Presidente va dir que  es  preguntaria al departament corresponent, quedant el
Sr. Secretari a fer-ho i comunicar-li al Sr. Mes el que esbrinara.

El Sr. Sosa va preguntar si l’equip de govern tenia la intenció de planificar els vials en la
zona de Marjaleria.

El Sr. President va contestar que no. Va dir que podia fer-se en el PGOU detallat, però
que havien preferit – ja que així ho permetia la llei -  esperar que es feren els Projectes d’Execució
de les distintes zones urbanes, i que en el mateix projecte s’indicaren els vials, ja que cada zona
era tan peculiar que preferien deixar-ho a elecció dels propietaris.

El Sr. Sosa va preguntar perquè.

El  Sr.  President  que  els  propietaris  serien  els  que  hagueren  d’elaborar  un  Pla
d’Urbanització, i  proposar en ell  per tant, on van els vials i  de que manera,  sempre dins dels
designis de la llei.

La Sra. Beltrán, va comentar que la representant de l’AMPA del CEIP Sebastián Elcano
li  havia pregat que comentara en la Junta de Districte perquè el Sr.  President  ho elevara els
responsables, que en referència a la pròxima remodelació del CEIP Elcano, era el desig tant de
l’AMPA, com dels professors, que mentres durara la dita remodelació els xiquets feren classe en
barracons provisionals, en compte de ser reubicats en el CEIP L’Illa, ja que són dos col·legis amb
plans organitzatius i educatius diferents i la convivència seria  complicadísima a més que certs
elements a compartir (com a gimnàs, biblioteca...etc) estarien sobresaturadísimos, ja que l’espai
és insuficient.

Va contestar  el  Sr. President que es donava per assabentat  i  que recolzaria la dita
proposada.

I sent els 20:00h de la data indicada en l’encapçalament, per no haver-hi mes assumptes
que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot  això, com a Secretari  done fe i,  perquè
conste, alce la present acta que firme junt amb el Sr. President de la Junta Municipal de Districte.
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